

中山精密电阻 盛雷城模压排阻加工 色环精密电阻

产品名称	中山精密电阻 盛雷城模压排阻加工 色环精密电阻
公司名称	盛雷城精密电阻（江西）有限公司
价格	面议
规格参数	
公司地址	深圳市南山区马家龙工业区16栋厂房
联系电话	13798596435 13798596435

产品详情

盛雷城精密电阻有限公司很早就开始采用欧洲和美国的生产工艺和材料，为精密仪器仪表和精密衡器以及电子天平等生产企业提供具有较高要求的EE系列模压型电阻器，绕线精密电阻，这种电阻采用黑色的硅胶塑封成型，俗称为黑电阻，具有很高的稳定性和可靠性以及非常小的温度系数，其高稳定性、高可靠性、超、低TCR的特性，得到了仪器仪表客户的yizhihaoping和肯定。

THUNDER Precision Resistor Co. Ltd. started every earlier to use the advanced production technology and material from Europe and the United States. The company provide EE series molded type resistor to fulfill high requirement for precision instruments , melf精密电阻 , precision electronic balance , weighing apparatus and other production enterprises. This kind of resistances mold with silicone , 色环精密电阻 , commonly known as black resistance. it has very high stability and reliability as well as the temperature coefficient is very lower , Because of its high stability , high reliability , high precision , low TCR properties , the products are obtained high quality instrumentation customers" praise and recognition.

盛雷城精密电阻有限公司生产制造的RJM73U0204和RJM74U0207系列超晶圆电阻器具有超高稳定性和可靠性，是VISHAY公司 UMA0204 和 UMB0207系列的完全替代产品。

Ultra-precision melf type resistors series RJM73U0204 and RJM74U0207 are of ultra high stability and reliability. They are the right cross to Vishay"s UMA0204 and UMB0207.

Riedon Co. , Ltd. and Thunder Precision Resistor Co. , Ltd. are the partners in manufacture and develop high precision resistors and special resistors for more than 10 years.

We manufacture high precision resistors , 中山精密电阻 , ultra high precision resistors with tolerance upto % and temperature coefficient low than 1ppm/K. The lowest resistance is 0.001Ohm and the highest resistance is 1G Ohm! Both wire wound precision resisotrs and metal glaze film resistors cover from very low to extra high resistance for meeting all the requirements from our customers all of the world.

美国瑞盾公司和盛雷城精密电阻有限公司是长期的战略伙伴，生产制造高精密电阻和各种特殊电阻器，阻值覆盖范围大，从0.001欧姆到 1G 欧姆，阻值精度可以高达 %！

中山精密电阻-盛雷城模压排阻加工-色环精密电阻由盛雷城精密电阻（江西）有限公司提供。盛雷城精密电阻（江西）有限公司实力不俗，信誉可靠，在江西 赣州 的电阻器等行业积累了大批忠诚的客户。雷城电阻带着精益求精的工作态度和不断的完善创新理念和您携手步入辉煌，共创美好未来！